


CLASSIC DRIVER



1998 Ferrari 550 - F550 MARANELLO

F550 MARANELLO

Price	USD 96 351 EUR 79 900 (listed)	Drive	LHD
Year of manufacture	1998	Interior colour	Black
Mileage	65 000 km / 40 390 mi	Condition	Used
Gearbox	Manual	Location	
Number of seats	2	Fuel type	Petrol
Number of doors	2	Exterior colour	Grey
Performance	485 PS / 357 kW / 479 BHP	Car type	Coupé
Drivetrain	2wd	Electric windows	Yes
Interior type	Leather	Climate control	Yes
		Airbags	Yes
		ABS	Yes
		ESP	Yes

Description

In these times when everything is forbidden to us, no more restaurants, no more concerts, no more visits to friends or family, it is high time to hurry up and enjoy yourself!

Let's enjoy it before it changes again. FERRARI V12 wheels with mechanical gearbox ;-D

The FERRARI F550 MARANELLO is a marvel, a pure old-fashioned FERRARI with a good big 485 hp V12 and its mythical 6-speed mechanical gearbox.

This marvel is followed with great care, the distribution and the water pump have been changed in September 2020, the rest of its maintenance is visible in its service book and in the bills of the previous owners.

Its V12 purrs at will thanks to its stainless steel outlets.

Visible by appointment in Toulon

Cédric VASLIN

En cette époque où tout nous devient interdit, plus de restaurant, plus de concert, plus de visite chez les amis ou la famille il est grand temps de se dépêcher de se faire plaisir !

Profitons en avant que ça change encore. Roulons en V12 FERRARI boîte mécanique ;-D

La FERRARI F550 MARANELLO est une merveille, une pure FERRARI à l'ancienne avec un bon gros V12 de 485 cv et sa mythique boîte mécanique 6 vitesses.

Cette merveille est suivie avec grands soins, la distribution est la pompe à eau ont été changés en septembre 2020, le reste de son entretien est visible dans son carnet et dans les factures des précédents propriétaires.

Son V12 ronronne à souhait grâce à ses sorties inox.

Visible sur rendez vous à Toulon

Cédric VASLIN

Cédric Vaslin Automobile



Title Mr

First name vaslin

Last name cedric

20 rue davoust

83100TOULON

France

Phone +33-0620520240

Fax +33-0620520240

Mobile phone +33-0620520240

<http://www.collection-privee-automobile.fr>

<https://www.classicdriver.com/en/car/ferrari/550/1998/813937>

© Classic Driver. All rights reserved.